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Zápisnica zo zasadnutia Komisie reprezentácií 

a medzinárodného rozvoja SZFB 
 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Komisia reprezentácie a medzinárodného rozvoja 

Slovenského zväzu florbalu 

Miesto konania zasadnutia WhatsApp – online hovor 

Deň konania zasadnutia 20. 12. 2023 

Čas začiatku zasadnutia 20:00 

Čas ukončenia zasadnutia 22:15 

Predsedajúci Ing. Juraj Matejka 

Zapisovateľ Juraj Kašuba 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

Ing. Juraj Matejka, Bc. Peter Klapita, Katarína Klapitová, Teodor Turay 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

 

Hostia prítomní na zasadnutí 

 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 3 

Uznášaniaschopnosť áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 3 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 

prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo zápisnice KRaMR-SZFB/Z-08-2023 
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Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Hodnotenie MS v Singapure 

4. Priebeh stretnutia so zástupcom ČF – Jiřím Jakoubkom  

5. Medzinárodné spolupráce  

6. Program RD juniorov 2024 

7. Kvalifikácia na MS mužov 2024 

8. Road To Hel 

9. Prvé MS vo formáte 3 na 3 vo Fínsku 

10. Rôzne 

 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 
6, 8 a 9 

• boli predložené na zasadnutí k bodom 
 

• sú archivované 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

3  Zápisnica zo zasadnutia KRaMR SZFB KRaMR-SZFB/Z-08-2023 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie zapisovateľa a overovateľa 

 

Na úvod zasadnutia privítal všetkých členov komisie predseda komisie Juraj Matejka. 

 

Vyjadrenie členov / zúčastnených osôb 

 

J. Matejka: Navrhol za zapisovateľa J. Kašubu a za overovateľa zápisnice P. Klapitu.  

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• - 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/40/08-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Juraja Kašubu za zapisovateľa a Petra Klapitu za overovateľa zápisnice. 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia  

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Hodnotenie MS v Singapure 

4. Priebeh stretnutia so zástupcom ČF – Jiřím Jakoubkom  

5. Medzinárodné spolupráce  

6. Program RD juniorov 2024 

7. Kvalifikácia na MS mužov 2024 

8. Road To Hel 

9. Prvé MS vo formáte 3 na 3 vo Fínsku 

10. Rôzne 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

Predseda komisie J. Matejka predložil program zasadnutia. 

Žiaden z členov nenavrhol zmenu programu a tak komisia hlasovala o predloženom  

programe. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia KRaMR 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/41/08-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

Program zasadnutia KRaMR: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Hodnotenie MS v Singapure 

4. Priebeh stretnutia so zástupcom ČF – Jiřím Jakoubkom  

5. Medzinárodné spolupráce  

6. Program RD juniorov 2024 

7. Kvalifikácia na MS mužov 2024 

8. Road To Hell 

9. Prvé MS vo formáte 3 na 3 vo Fínsku 

10. Rôzne 

 

Hlasovanie o návrhu 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Hodnotenie MS v Singapure 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

J. Matejka vyzval J. Kašubu ako priameho účastníka MS a zamestnanca, aby sa vyjadril 

k celkovému priebehu MS.  

J. Kašuba sa vrátil ešte k poslednému sústredeniu pred MS v Dubnici, na ktorom sa podľa 

hlavného trénera nezúčastnil dostatočný počet hráčok hneď od začiatku sústredenia. Z čoho 

bol výrazne frustrovaný, aj napriek tomu, že pri plánovaní tohto sústredenia bol na to 

samotným sekretárom, aj asistentmi trénera upozorňovaný, že táto situácia nastane. Išlo už 

o niekoľké podujatie v tomto roku, kedy si pracujúce hráčky bohužiaľ musia strážiť počet 

dovolenkových dní, aby im vyšiel aj na MS.  

K samotnému priebehu podujatia sa sekretár vyjadril pozitívne. Lety prebehli v poriadku, 

dorazila všetka batožina, komunikácia s organizátormi bola v poriadku, ubytovanie bolo 

štandardné, strava miestna, na výber z viacerých druhov a samotná organizácia bola na veľmi 

dobrej úrovni, kedy všetko fungovalo, autobusy chodili na čas, hala bola pripravená, pekná, 

čistá, tak isto ako šatne. Hodnotenie realizačného tímu bolo opäť pozitívne, každý z členov 

si svoju úlohu plnil svedomito. Bohužiaľ asistenti trénera museli počas niektorých zápasov 

zohrávať skôr úlohu krotiteľov hlavného trénera, než podporovateľov hráčok. Hlavný tréner 

totižto v zápasoch prejavil opäť svoju slabšiu psychickú stabilitu, kedy niekoľkokrát 

negatívne vystupoval voči rozhodcom, v čom ho krotila aj kapitánka družstva, ktorej úlohou 

to rozhodne nebolo. Za veľký problém považoval to, keď sa pred posledným zápasom o piate 

miesto rozprával s kapitánkou družstva, ktorá povedala, že by sa v tomto zápase konečne 

chcela sústrediť na svoj výkon a nie na to, aby upokojovala hlavného trénera a robila obranný 

štít pred ním ostatným spoluhráčkam... 

Za zaujímavý ale považuje fakt, že posledný večer, po víťazstve zápasu o piate miesto hlavný 

tréner pôsobil úplne pokojne a normálne. Pomáhal pri balení spoločnej batožiny a bolo 

vidieť, že nervozita z neho vo veľkej miere opadla. No aj napriek tomu si nemyslí, že to jeho 

doterajšie správanie obhajovalo.  

Ďalšou hodnotiacou bola kapitánka družstva K. Klapitová. Podľa nej bolo správanie hlavného 

trénera ďaleko za hranicou, ktorú by sme mali byť ochotní rešpektovať. Na adresu dievčat sa 

vyjadroval vulgárnym spôsobom, mal problém pochváliť, za akýkoľvek malý úspech, neustále 

ich kritizoval a niektoré z nich po zápasoch, či video-rozboroch plakali. U niektorých hráčok 

jeho správanie videlo až k vyjadreniam, že ďalej pod takýmto trénerom reprezentovať 

nebudú. Spomenula aj výmenu názorov medzi jedným z asistentov trénera a hlavným 

trénerom potom, čo po vyhratom zápase s Lotyšskom v šatni hlavný tréner opäť výkon 

skritizoval a asistent trénera sa hráčok vonku pred šatňou zastal.  

Na záver ale potvrdila slová J. Kašubu o inak bezproblémovom priebehu podujatia od odletu 

až po prílet a takisto pochválila členov real. tímu za ich prácu a servis pre hráčky.  

Posledným hodnotiacim bol T. Turay, ktorý spomenul zápis v Daily reporte IFF, ktorý 

obsahoval informáciu od hlavnej Jury turnaja, na ktorej adresu sa mal M. Jedlička vyjadriť 

hrubým spôsobom potom, čo ho na striedačke upozornila, že nemá na sebe akreditáciu. 

Hlavný tréner jej mal v češtine uštedriť „vrúcné“ slová, bohužiaľ na jeho smolu, českí 

rozhodcovia, ktorí so Jury na tom zápase sedeli jej po tomto incidente vysvetlili, čo jej 

povedal. Ďalším zlyhaním správania hlavného trénera bol dvojminútový trest v skupinovom 

zápase s Poľskom, kedy ho museli počas zápasu upokojovať aj hráčky, aj real. tím. Presne pre 

tieto dôvody je na čase začať hľadať nového kandidáta na post hlavného trénera 

reprezentácie žien. Ako posledné T. Turay spomenul, že už druhé MS po sebe nemáme vyšší 
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cieľ, ako piate miesto. Z dlhodobého hľadiska je to podľa neho už cieľ splnený a mali by sme 

mať stanovený nový, vyšší. Samotné MS ale zhodnotil z pohľadu IFF Jury veľmi pozitívne. 

J. Kašuba sa pridal, s ďalším z dôvodov, prečo by mal byť hlavný tréner vymenený. Podľa 

zmluvy, ktorá s ním bola podpísaná (a je aktuálne najlukratívnejšia so všetkých trénerov 

reprezentácií) mal pracovať aj so ženskými klubmi na Slovensku a pracovať na rozvoji ich hry. 

Rozvoj hry sa bohužiaľ ale v ženských slovenských kluboch nedeje ani s ním, ani bez neho. 

Takisto je podľa sekretára problémom to, že celý program MS, aj samotnú nomináciu riešil 

s asistentom D. Ďuríčkom, keďže M. Jedlička sa k týmto témam v spoločných, ale aj 

súkromných konverzáciách nevyjadroval, čomu tak v minulosti nebolo... 

Na záver zdôraznil, že určite nejde hodnotiť odborné kvality trénera M. Jedličku, tie sú 

bezpochyby vysoké, o čom svedčí aj obraz hry družstva. Problémom je jeho správanie vo 

vypätých situáciách spoločne s plnením organizačných úloh pred jednotlivými podujatiami. 

Ak by tréner týchto kvalít mal prívetivejšiu komunikáciu k hráčkam a pokojnejšie 

vystupovanie na striedačke, kam až by sme dokázali posunúť našu hru?  

P. Klapita sa vyjadril, že sa môže opýtať v jeho švajčiarskom klube, šéftrénera či by nemal 

záujem o post hlavného trénera žien SR – M. Rybku.  

T. Turay povedal, že by sa skôr orientoval na trénera zo Škandinávie a takisto skúsi rozhodiť 

siete.  

J. Matejka vyjadril obavu, či budú mať všetky reprezentantky dostatočnú úroveň angličtiny, 

aby trénerovi z takejto krajiny rozumeli.  

T. Turay reagoval, že sa naučia. Ďalej pokračoval, že by sa pri novom trénerovi určite chcel 

zamerať aj na spôsob vyplácania nového trénera, pretože sa mu zdá, že ostatné krajiny 

v našom okolí platia trénerov nie mesačne, ale len za dané sústredenia. Čo by nám práve 

pomohlo ušetriť financie z celkového platu trénera na jeho prípadné letenky z cudziny a pod.  

            

       

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/42/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Hodnotenie MS 2023 od sekretára KRMR a jednotlivých členov, ktorí sa MS 

zúčastnili. 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB neodporúča: 

• Pokračovanie M. Jedličku na pozícii hlavného trénera pri reprezentačnom 

družstve žien SR. 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB si dala za úlohu: 

• Hľadať nového kandidáta na reprezentačného trénera žien SR. 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 Priebeh stretnutia so zástupcom ČF – Jiřím Jakoubkom 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

J. Matejka ako jediný prítomný za KRMR na tomto stretnutí informoval, že stretnutie 

prebehlo v dohodnutom čase a termíne, za prítomnosti všetkých pozvaných. Cieľ stretnutia 

dohodnúť partnerskú spoluprácu na úrovni talentovanej mládeže v podobe konfrontácie 

českých hráčov a našich sa podarilo dohodnúť. Predstava Českého florbalu však bola 

spolupráca na 4 roky. S týmto návrhom zúčastnení problém nemali, ale nechali o tejto téme 

rozhodnúť P-SZFB, ktoré bude o tejto spolupráci hlasovať.  

Ďalej predostrel znenie spolupráce kedy by sa mali kvôli vyrovnanosti stretať družstvá:  

SR U19 : ČR U17 

SR U17 : ČR U15 

SR U15 : RV U15 (ČR)   

Počas spoločných stretnutí družstiev sa budú konať aj trénerské, či hráčske semináre. Vízia 

do budúcnosti je do tejto spolupráce zapojiť aj výbery Poľska a Maďarska.  

       

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/43/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Plánovanú spoluprácu ČF a SZFB 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5 Medzinárodné spolupráce 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

P. Klapita prezentoval záujem Švajčiarskeho tímu žien U23, ako aj Švédska U23 odohrať 

priateľské zápasy so slovenskými a poľskými ženami. Radi prídu na Slovensko alebo do 

Poľska. Otázkou je, kde turnaj urobiť, aby to bolo ekonomicky efektívne, keďže na turnaj nie 

je žiadne štartovné. Najideálnejšie by bolo, aby mesto podporilo toto podujatie halou 

zadarmo. 

T. Turay povedal, že by bolo vhodné pridať tieto zápasy k plánovanému septembrovému 

podujatiu mužov SR, Nemecka a U23 reprezentáciám krajín top 4. O tomto podujatí 

informoval aj prezident SZFB sekretariát, čo potvrdil J. Kašuba. Ten však upozornil, že 

prezident hovoril, že na podujatí majú byť prítomné len mužské celky, nie ženské.  

S týmto postojom nebol stotožnený T. Turay, ktorý povedal, že záujem krajín treba využiť. 

Bude sa snažiť o tom s prezidentom ešte rozprávať. Hala bude prenajatá aj tak, autobusy na 

prepravu družstiev takisto, takže spojenie týchto udalostí by malo aj ekonomický význam, 

s čím ostatní členovia súhlasili. T. Turay na záver dodal, že bude informovať o tomto návrhu 

prezidenta SZFB. O výsledku bude informovať na najbližšom zasadnutí komisie. 

P. Klapita potom prezentoval ďalšiu možnosť medzinárodnej konfrontácie pre mužskú 

reprezentáciu SR na plánovanom turnaji krajín SUI U23, LAT U23 a SVK M.  

O tejto téme sa bude komisia ale baviť až na ďalších zasadnutiach.  

 

   

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/44/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Záujem reprezentácií U23 SUI a SWE o priateľské zápasy s reprezentáciou žien 

SR  

• Iniciatívu T. Turaya informovať prezidenta SZFB so zlúčením podujatia mužov 

a žien.  

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

 

 

 

 

 



 

9  Zápisnica zo zasadnutia KRaMR SZFB KRaMR-SZFB/Z-08-2023 

 

 

Bod č. 6 Program RD juniorov 2024 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

P. Klapita pred zasadnutím poslal ostatným členom plánovaný program RD juniorov, 

o ktorom telefonoval spolu s hlavným trénerom RD juniorov Jakubom Horeckým.  

V rámci dokumentu figuruje účasť juniorského družstva na hernom sústredení mužov 7. – 12. 

5. 2024. Komisia túto účasť schvaľuje len za predpokladu zrušenia aprílového sústredenia 

a organizácie májového termínu na Slovensku. 

Program ďalej obsahoval požiadavku na „Letnú tour 2024“ v dátume 16.-18.8. 2024. P. 

Klapita priblíž predstavu hlavného trénera o tejto tour, na základe ich rozhovoru:  

Zápasy s českými extraligovými tímami U19, aspoň 3 zápasy. Štvordňový zraz – v stredu večer 

tréning, prespanie, na druhý deň odjazd do Prahy, večerný zápas. Piatok tréning a zápas, 

sobota tréning a zápas, v nedeľu doobeda zápas a odjazd späť do Trenčína.  

Na takto dlhom sústredení sa členovia komisie zhodli že nebudú súhlasiť z dôvodu vysokých 

finančných nákladov. 

S ostatnými termínmi členovia problém žiadny problém nemali a poverili sekretára J. 

Kašubu, aby návrh s úpravami poslal prezidentovi SZFB 

  

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/45/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Navrhovaný program RD juniorov na rok 2024 po zapracovaní 

komentovaných pripomienok:  

o  Účasť na hernom sústredení RD mužov máji je podmienená zrušením 

aprílového sústredenia. 

o  Štvordňová „Letná tour“ v Prahe sa neodporúča z dôvodu vysokých 

finančných nákladov.  

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB ukladá: 

• Sekretárovi KRMR úlohu preposlať navrhovaný program prezidentovi SZFB 

do 24 hodín od skončenia zasadnutia.  

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Kvalifikácia na MS mužov 2024 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

Členovia komisie sa zaujímali o priebeh príprav na kvalifikáciu na MS mužov 2024. 

J. Kašuba povedal, že prípravy prebiehajú podľa plánu, všetko je v poriadku až na problém 

s financiami, pretože už uplynul deadline na prvú splátku za ubytovanie, ktorú sme 

neuhradili. Blíži sa druhý a Poliaci nie sú vo finančnej situácii, aby nám pomohli a hradili zatiaľ 

ubytovanie za nás. Vyjadrili sa, že ubytovanie je hotel schopný nám podržať, avšak nevedia 

nám garantovať ceny, ktoré nám boli pôvodne ponúknuté, keďže nespĺňame podmienky 

rezervácie – úhradu zálohy. Aktuálne už Poliaci chcú vedieť dátumy, kedy budeme schopní 

ubytovanie hradiť.  

T. Turay poveril sekretára, aby sa Poliakom ozval s informáciou, že peniaze budeme mať po 

novom roku. V druhej polke januára nám prídu financie od štátu na rok 2024, tak aby nám 

hneď 2. 1. 2024 vystavili novú faktúru na celkovú sumu, ktorú budeme hradiť hneď po 

pripísaní nových peňazí na účet.  

J. Kašuba súhlasil. 

   

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/46/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Aktuálny stav príprav Kvalifikácie na MS mužov 2024. 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB ukladá:  

• Sekretárovi KRMR odoslať do 24 hodín od skončenia zasadnutia informáciu 

Poľskému florbalovému zväzu o úhrade faktúry za ubytovanie ihneď po 

pripísaní prvého štátneho príspevku  v roku 2024.  

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

11  Zápisnica zo zasadnutia KRaMR SZFB KRaMR-SZFB/Z-08-2023 

Bod č. 8 Projekt Road to HEL 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

T. Turay priblížil plánovaný projekt Fínskej florbalovej federácie, ktorý bol zaslaný členom 

Komisie pred zasadnutím. Fínska federácia organizuje vzdelávanie florbalových trénerov 

pod záštitou fínskych garantov v rámci projektu z Európskej únie. Jednotlivé krajiny môžu 

prihlásiť troch záujemcov o absolvovanie. Podmienkou však je ich účasť na celom vzdelávaní, 

inak si bude musieť účasť účastník hradiť a nebude mu preplatená v rámci projektu. 

Podľa T. Turaya by sme mali zvážiť výber týchto ľudí, ktorí by mali byť pre SZFB po 

absolvovaní ďalej perspektívni a teda pôsobiť či už pri reprezentačných výberoch, alebo pri 

talentovanej mládeži.  

P. Klapita navrhol ako prvého P. Pelegrina, ktorý pôsobí na SZFB ako metodik a hlavný tréner 

RV U17. Ten by si vybral ďalších dvoch trénerov, ktorí by s ním na projekte participovali. 

Všetci členovia komisie sa na tomto návrhu zhodli. J. Matejka ho bude prezentovať P. 

Pelegrinovi a ak bude súhlasiť, prednesie ho na P-SZFB.      

   

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/47/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie navrhuje: 

• P. Pelegrina ako prvého účastníka projektu Road to HEL 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 9 Prvé MS vo florbale 3+1 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

T. Turay v ďalšom bode odprezentoval novú iniciatívu IFF, o ktorej sa hovorilo aj na MS 

v Singapure: MS vo formáte 3+1, ktoré sa budú konať počas MS junioriek 2024. V najbližších 

dňoch príde oficiálna pozvánka a bližšie informácie k prihlasovaniu. Zatiaľ je jasné, že sa bude 

hrať aj v mužskej a ženskej kategórii, štartovné bude 300 CHF, prihlásiť za jednotlivé krajiny 

sa môže ktokoľvek, náklady na celkovú účasť však znáša každé družstvo zvlášť. Žiadne 

náklady nie sú preplácané ani SZFB, ani IFF.  

J. Matejka sa opýtal, prečo prichádza IFF s MS v takomto netradičnom formáte. 

T. Turay vysvetlil, že IFF v tomto formáte vidí potenciál dostať sa na podujatie Olympijské 

hry mládeže odkiaľ je už jednoduchšia cesta k Olympijským hrám.  

J. Kašuba sa opýtal prítomných, či si vedia predstaviť že sa niekto zo Slovenska bude chcieť 

takéhoto podujatia na vlastné náklady zúčastniť.  

T. Turay odpovedal, že aktuálne je najdôležitejšie zvoliť spôsob, akým sa budú vyberať 

prípadní záujemcovia o účasť na MS.  

P. Klapita povedal, že by možno bolo dobré ak by účastník MS vzišiel z účastníkov turnajov 

organizovaných iniciatívou 3x3 šport, resp. 3x3 florbal. Či to bude z jedného kvalifikačného 

turnaja, alebo z viacerých na základe dlhodobej tabuľky by nechal na uvážení 3x3 florbalu.  

Ostatní členovia to považovali takisto za dobrý nápad, ktorý musí predseda komisie J. 

Matejka prebrať s prezidentom SZFB a následne na P-SZFB. 

  

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/48/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB navrhuje: 

• Aby účastník MS vo florbale 3+1 2024 vzišiel z turnaja, resp. turnajov 

organizovaných 3x3 florbal. 

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 10 Rôzne 

 

Vyjadrenie členov KRaMR / zúčastnených osôb 

 

J. Matejka sa v bode rôzne pýtal T. Turaya, či má nejaké bližšie informácie o tom ako funguje 

účasť na Svetových hrách, ktoré si naše ženy zabezpečili piatym miestom na MS.  

T. Turay povedal, že Svetové hry sa hrajú vo formáte 3 x 15 minút, súpiska je 15+2 a jeden 

tréner. Náklady na ubytovanie a stravu hradí organizátor, preto by mala byť jediným 

nákladom cesta – letenky. Nakoľko ide o podujatie pod záštitou Medzinárodného 

olympijského výboru, mali by sme začať postupne komunikovať so Slovenským Olympijským 

výborom, v spolupráci s ktorým by sme mali zabezpečovať účasť na tomto podujatí.  

   

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/49/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Predložené informácie k účasti na Svetových hrách.  

 

Hlasovanie o návrhu 

 

• ZA: 4 

• PROTI: 0  

• ZDRŽAL SA: 0  

• NEHLASOVAL: 0  

 

 

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/40/08-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Juraja Kašubu za zapisovateľa a Petra Klapitu za overovateľa zápisnice. 

 

 

Číslo uznesenia: KRaMR/41/08-2023 

Návrh uznesenia 

 

KRaMR SZFB schvaľuje 

• Program zasadnutia KRaMR: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa  

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Hodnotenie MS v Singapure 

4. Priebeh stretnutia so zástupcom ČF – Jiřím Jakoubkom  

5. Medzinárodné spolupráce  

6. Program RD juniorov 2024 

7. Kvalifikácia na MS mužov 2024 

8. Road To Hell 

9. Prvé MS vo florbale 3+1 

10. Rôzne 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/42/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Hodnotenie MS 2023 od sekretára KRMR a jednotlivých členov, ktorí sa MS 

zúčastnili. 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB neodporúča: 

• Pokračovanie M. Jedličku na pozícii hlavného trénera pri reprezentačnom 

družstve žien SR. 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB si ukladá: 

• Úlohu nájsť nového kandidáta na reprezentačného trénera žien SR. 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/43/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Plánovanú spoluprácu ČF a SZFB 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/44/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Záujem reprezentácií U23 SUI a SWE o priateľské zápasy s reprezentáciou žien 

SR  
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• Iniciatívu T. Turaya informovať prezidenta SZFB so zlúčením podujatia mužov 

a žien.  

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/45/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Navrhovaný program RD juniorov na rok 2024 po zapracovaní 

komentovaných pripomienok:  

o  Účasť na hernom sústredení RD mužov máji je podmienená zrušením 

aprílového sústredenia. 

o  Štvordňová „Letná tour“ v Prahe sa neodporúča z dôvodu vysokých 

finančných nákladov.  

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB ukladá: 

• Sekretárovi KRMR úlohu preposlať navrhovaný program prezidentovi SZFB 

do 24 hodín od skončenia zasadnutia.  

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/46/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Aktuálny stav príprav Kvalifikácie na MS mužov 2024. 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB ukladá:  

• Sekretárovi KRMR odoslať do 24 hodín od skončenia zasadnutia informáciu 

Poľskému florbalovému zväzu o úhrade faktúry za ubytovanie ihneď po 

pripísaní prvého štátneho príspevku  v roku 2024.  

 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/47/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie navrhuje: 

• P. Pelegrina ako prvého účastníka projektu Road to HEL, ktorý si vyberie 

ďalších trénerov, ktorí toto vzdelávanie absolvujú 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/48/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB navrhuje: 

• Aby účastník MS vo florbale 3+1 2024 vzišiel z turnaja, resp. turnajov 

organizovaných 3x3 florbal. 

 

Číslo uznesenia: KRaMR-SZFB/49/08-2023 

 

Komisia reprezentácií a medzinárodného rozvoja SZFB berie na vedomie: 

• Predložené informácie k účasti na Svetových hrách.  
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Predseda KRaMR –Juraj Matejka  

Zapisovateľ – Juraj Kašuba  

Overovateľ – Peter Klapita  

 




